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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Rijswijks Belang)

No. VR 23/024 Rijswijk, 8 september 2023

Corsa nummer: 23.069014

Wéér schriftelijke vragen aan het stadsbestuur over gevaarlijke Grasaren in Rijswijk.

Bij de fractie van Rijswijks Belang is begin juni het bericht binnengekomen dat er weer een inwoner 
van Rijswijk naar de dierenarts is gemoeten met haar hond, omdat deze een grasaar in het oor had.
Hierop volgende via sociale media een klachtenregen m.b.t. de grasaren in Rijswijk.
Rijswijks-Belang heeft in 2019 en 2020 al eerder art. 44 vragen gesteld en in 2020 kwam hier de 
volgende beantwoording op:  

"De structurele aanpak van het groenbeheer, en dus ook de bestrijding van grasaren, is vastgelegd in 
het Groenbeheerplan 2020-2023.

Door randen langs verharding te steken of te maaien wordt voorkomen dat grasaren
(“kruipertjes”) te veel overlast veroorzaken voor huisdieren".

In het kader van artikel 44 heeft de fractie van Rijswijks-Belang de volgende vragen:

1. Is de aanpak van Grasaren al begonnen? Zo ja, wanneer en op welke plekken in Rijswijk? Zo nee, 
waarom nog niet?

2. Zijn de hondenlosloopgebieden al extra gecontroleerd op Grasaren? Zo ja, welke gebieden? Zo 
nee, waarom nog niet?

3. Hoeveel schadeclaims zijn er de afgelopen jaren bij de gemeente binnengekomen m.b.t. Grasaren 
in het hondenlichaam? Wat is er met deze schadeclaims gedaan door de Gemeente?

4. Kunnen inwoners overlast van Grasaren melden via de link;  melding openbare ruimte: 
https://www.rijswijk.nl/melding-openbare-ruimte, zodat er een overzicht ontstaat waar er overlast 
wordt veroorzaakt door Grasaren en dat dit voor de Gemeente inzichtelijk gaat worden en er dan 
actie op ondernomen kan worden indien de overlast erg hoog is?
Zo nee, waarom niet?

Rijswijks Belang
Bianca Niesen

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Is de aanpak van Grasaren al begonnen? Zo ja, wanneer en op welke plekken in Rijswijk? Zo nee, 
waarom nog niet?

Het verwijderen van grasaren is onderdeel van maaiwerkzaamheden en onkruidbeheersing op 
verharding. Dit voeren we uit tijdens het groeiseizoen (april tot oktober) in de hele stad. Deze 
werkzaamheden zijn echter niet toereikend om alle grasaren weg te krijgen. Dit komt omdat 
grasaren makkelijk uitzaaien. Daarom hebben hondeneigenaren altijd zelf de verplichting om hun 
huisdier te controleren op eventuele grasaren.

2. Zijn de hondenlosloopgebieden al extra gecontroleerd op Grasaren? Zo ja, welke gebieden? Zo 
nee, waarom nog niet?

Hondenlosloopgebieden worden intensief gemaaid waardoor er minder grasaren staan. Deze 
worden niet extra gecontroleerd.
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3. Hoeveel schadeclaims zijn er in 2023  bij de Gemeente binnengekomen m.b.t. Grasaren in het 
hondenlichaam? En wat is er dan met deze schadeclaims gedaan door de Gemeente?

In 2023 zijn tot op heden géén schadeclaims ontvangen die te maken hebben met grasaren. Dat 
geldt ook voor 2022.

4. Kunnen inwoners overlast van Grasaren melden via de link;  melding openbare ruimte: 
https://www.rijswijk.nl/melding-openbare-ruimte, zodat er een overzicht ontstaat waar er overlast 
wordt veroorzaakt door Grasaren en dat dit voor de Gemeente inzichtelijk gaat worden en er dan 
actie op ondernomen kan worden indien de overlast erg hoog is?
Zo nee, waarom niet?

Ja, bewoners kunnen altijd een melding doen van grasaren. Indien de overlast erg groot is kan de 
gemeente actie ondernemen. Het is echter niet realistisch om alle grasaren weg te halen.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester,

H. Sahin 


